
 
 
 
 
  Protokoll fört vid PRO´s årsmötet 22 februari 2017 
  i lokalen Träffpunkten kl.14.00 
 
  Närvarande: 50 medlemmar 
 
  §1 Mötets öppnande 
  Mötet öppnades av ordförande Gabi som hälsade alla välkomna som 
  kommit trots förmiddagens oväder. 
  Därefter tändes ett ljus och det hölls en tyst minut för att hedra alla som gått 
  bort under året. 
  Gabi avslutade med en dikt av Dan Andersson. 
 
  §2 Utdelning av förtjänsttecken 
   Utdelning av förtjänsttecken sker till medlemmar som bidragit eller  
  aktivt arbetat inom föreningen.  
  Hans Larsson som troget har ställt upp som årsmötets ordförande och 
  Anna Möllerfeldt som leder vår eminenta kör. Tore Åkerbäck var sjuk och 
  får ta emot förtjänsttecknet vid annat tillfälle. 
 
  §3 Årsmötets behöriga utlysande 
  Mötet var behörigt utlyst med kallelse och annons i Nynäshamnsposten. 
 
  §4 Fastställande av dagordning 
  Mötet ansåg att vi kunde arbeta efter dagordningen. 
 
  §5 Val av mötesfunktionärer 
  a) Som mötesordförande valdes Hans Larsson 
  b) Som sekreterare valdes Anne-Maj Nilsson 
  c) Som justerare tillika rösträknare valdes Gudrun Stenberg och Anna  
  Möllerfeldt. 
 
  §6 Styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomiska berättelse 
  Verksamhetsberättelsen fanns att få vid entrén liksom den ekonomiska  
  berättelsen. 
  Verksamhetsberättelsen får studeras hemma på kammaren i lugn och ro. 
  Den ekonomiska berättelsen gick Barbro igenom. 
 
  §7 Revisorernas berättelse 
  Britt-Mari Björkander läste revisorernas genomgång av räkenskaperna och 
  gav vår kassör en stor eloge för den ordning och reda som råder bland våra 
  papper. 
 
  §8 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
  Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet 
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  §9 Val av antal ledamöter och ersättare i styrelsen 
  Det bestämdes att styrelsen skulle bestå av 7 ordinarie och 4 ersättare.      
 
 
  §10 Val av styrelsemedlemmar 
  Som ny i styrelsen valdes studieansvarig Gudrun Stenberg. Omval på  
  kassör Barbro Stålered. 
 
  Omval av ledamot Ingrid Flink och"Hemsideansvarig" Ulla Laiho. Nyval 
  av Christer Nilsson, Eyvind Karlsson och Kerstin Modin. 
 
  §11 Val av revisorer och ersättare 
  a) Som revisorer valdes Kerstin Rosenlund som är ett omval och Sven  
  Andersson som också är ett omval 
 
  §12Val av ombud på ett år 
 
  a) Som ombud i samorganisationen valdes Anne-Maj Nilsson, Sölve  
  Lundén och som ersättare valdes LotteStulten och Ulla Laiho. 
 
  b)Till valberedningen valdes Monika Björk, som är nyval och Lotte Stulten   
  som är omval. Det fattas en person i valberedningen som vi får återkomma 
  med. 
 
  c) Till medlemsansvarig valdes Kerstin Modin och Vera Magnusson 
 
  d) Som försäkringsansvarig valdes Vera Magnusson. Ingen ersättare. 
 
  e) Som friskvårdsansvarig blev det omval på Anna-Lena Lundén 
 
  f) Till konsumentombud valdes Anna-Lena Lundén, omval och nyval Inger 
  Eriksson 
 
  g) Till ombud i ABF valdes Gudrun Stenberg, Anki Lindeberg, Aino  
  Allstrin och Vera Magnusson. 
 
  h) ABF´s verksamhetsråd blev det omval på Eva Andersson 
 
  i) Som lotteriansvarig blev det omval av Barbro Stålered och Ingrid Flink 
 
  j) Till trafikombud blev det omval av Sölve Lundén som ordinarie och till 
  ersättare valdes Pentti Rittari. 
 
  k) Som fanbärare valdes Ingrid Gafvelin och Doris Åkerbäck 
 
  l) Köksgruppen består av Birgitta Karlsson, Gunhild Serrander och 
  Ingrid Stuxberg som är omval. Som nyval valdes Eva Andersson. 
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  m) Öppet Hus (tisdagar) blev det omval av Birgitta Karlsson och Gunhild 
  Serrander.            
 
  n) Festkommitté för trivselkvällar och surströmming valdes Ingrid Flink 
  som är sammankallande vidare Lena Klasson, Eyvind Karlsson, Gabi Falk, 
  Tommy Falk, Christer Nilsson och Monika Björk. 
  En mycket viktig uppgift i vår förening. 
 
   o) Kontaktombud som delar ut bla. viktiga meddelande som skall nå  
   alla medlemmar. 
  Valda är: Vera Magnusson, Monika Risberg, Ingrid Gunmar, Inger  
  Eriksson, Eva  Andersson, Ingrid Stuxberg, Anna-Lena Lundén, Maj  
  Bäckström, Tertu Rittari, Gunnel Nilsson, Majken Kadiri. 
 
  §13 Avslutande 
 
  Som tidigare år är det svårt att få medlemmar att ställa upp på ett   
  förtroendeuppdrag inom föreningen. Problemet återkommer inom de flesta 
  föreningar men i år lyckades valberedningen. Tack! 
 
  Ordförande tackade för sig och avslutade mötet. 
 
   
  Äntligen var det dags för kaffe och smörgås och njutning av de vackert  
  dukade borden. 
 
 
  Vid protokollet 
 
 
  Anne-Maj Nilsson    
  sekreterare 
 
 
 
  Gudrun Stenberg   Anna Möllerfeldt 
  justerare    justerare 
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